
Generalforsamling Vedehøj Vandværk. 

 

Generalforsamlingen afhold i Grønfeldt Forsamlingshus, torsdag den 1. juni kl. 19:30, 2023. 

 

1. Jørgen Ivar Brus Mikkelsen, Molsvej 108, 8400 Ebeltoft, blev valgt til dirigent. Jørgen Ivar kunne 

konstatere at generalforsamlingen var lovligt indkaldt. 

2. Formand, Torben Simonsen, fortalte i sin beretning, at der igen i år, ikke var blevet fundet spor af 

kemikalier, pfas osv. i vandet fra Vedehøj Vandværk. Alle vandprøver ser meget fine ud. Der er 

pumpet 69.247 m3 vand op og solgt 67.542 m3, hvilket giver et spild på ca. 2,5 %. Et meget flot 

resultat. Normalt ligger dette tal mellem 5-10 %. Kommunen har givet besked på at der kun må 

pumpes 33.000 m3vand op fra de to små boringer vi har. Den store boring kan give væsentlig mere, 

men må ikke stå alene. I 2022 blev der omlagt en større rørledning, og alle nye ledningsføringer 

bliver indtegnet af landinspektør og indført i LER. Der er foretaget kontrol af vandurene, og de er 

godkendt til yderligere 9 års drift. Et par af vores pumper har været til service og har gennemgået 

renovering. Højdebeholderne bliver i år renset og efterset. Der er dog ikke nogen mistanke om at 

der skulle være problemer. Vedehøj Vandværks takstblad er ikke godkendt endnu ved Syddjurs 

Kommune. Kommunens ”robot” mener at prisen på vand er for lav og foreslår en pris på: 900 kr. pr 

år i fast afgift og 3 kr./3m vand. Denne stigning er dog alt for voldsom, om end bestyrelsen ønsker at 

hæve priserne lidt, for at stabilisere kassebeholdningen. 

Der kom i 2022 2 nye forbrugere, så Vedehøj Vandværk, nu er på 661 forbrugere. 

3. Regnskabet blev gennemgået af kasser, Just B. Knudsen. Regnskabet blev godkendt og der blev fra 

forsamling udtrykt stor tilfredshed med den meget mere overskuelige opsætning i forhold til 

tidligere år. Regnskabet blev godkendt. 

4. Økonomi osv. vedr. overtagelse af Vrinners Vandværk blev gennemgået. Der var en livlig diskussion 

og gode spørgsmål vedr. priser på bygninger, ledningsnet og forsyningen i sin helhed. Der var 

enighed om at det var vigtigt at være fremsynet i forhold til risikoen for selv at blive overtaget af 

større aktører på markedet, hvorfor en ekstra boring og overtagelsen af Vrinners Vandværk vil være 

en stor fordel for alle forbrugere i både Vedehøj og Vrinners. Stordrift fordelene vil være massive, 

hvorfor bestyrelsen ønskede forsamlingens mandat til at arbejde videre med projektet. Dette blev 

givet. 

5. Der var fra bestyrelsen fremsat forslag om at ændre i ordlyden om at bestyrelsen skal bestå af 5 

personer, hvoraf de tre skal være fastboende og 2 skal være sommerhusejere. Dette fordi det er 

svært at få nye ind i bestyrelsen og i særdeleshed sommerhusejere. Punktet blev diskuteret og der 

blev fremsat flere gode ideer til opsætning af bestyrelse. Det blev vedtaget at bestyrelsen skulle 

gennemarbejde et udkast og fremsætte dette på næste års generalforsamling. 

6. Ingen indkomne forslag. 

7. Just B. Knudsen, Tobias L. Clausen og Torben Simonsen blev alle genvalgt. 

8. Jakob Storm og Kim Johansen var på valg, men ingen af dem mødt op eller udtrykt ønske om genvalg 

til bestyrelsen. Jesper Birch og Niels Kirk ønskede at stille op til posten. Jesper og Niels blev valgt. 

9. Johan B. Mikkelsen og Ole B. Sørensen på valg. Begge blev genvalgt. 

10. Johannes Sørensen blev genvalgt. 

11. Der blev under evt., fra salen, fremsat forslag til ændringer af honorar til bestyrelsen, idet 

arbejdsopgaverne er blevet væsentligt større i løbet af de seneste år, uden at honoraret er ændret. 

Bestyrelsen blev bedt om at arbejde med punktet og fremsætte et forslag til næste 

generalforsamling. Generalforsamlingen herefter afsluttet. 

 

Der var 15 forbrugere og 8 fra bestyrelsen tilstede. 

Referant. Leif K. Nielsen 


